

## International Jubilee Private School (2018-2019) American Syllabus

Sunday 07/10/2018

# معرض الكتاب المستعمل

يسر مكتبة مدرسة اليوبيل دعوتكم للمساهمة في إقامة معرض الكتاب المستعمل، والذي سيقام بما يقدمه الطلاب من كتب والتي سوف يتم بيعها بأسعار رمزية للتبرع بها لجمعية الهلال الأحمر.

للتبرع بالكتب يرجى تسليم الكتب إلى أمينة المكتبة إبتداءً 2018/10/1م وحتى 2018/10/11م.

#### شروط الكتب:

تقبل الكتب باللغتين العربية والانجليزية.

أن تكون بحالة جيدة وغير تالفة.

لن تقبل أي من الكتب التالية:

أن تكون الكتب ذات محتوى مفيد ولا تتعارض مع تقاليد وعادات دولة الامارات العربية المتحدة.

لاتقبل الكتب الدراسية لكل المراحل وحتى الجامعية والمجلات بأنواعها.



## International Jubilee Private School (2018-2019) American Syllabus

#### Sunday 07/10/2018

### second hand books fair

- ▶ We IJPS Library is pleased to invite you to contribute second hand books fair, it depends on which books students will be bring, Which will be sold for nominal prices, And donate it to the Red Crescent Society.
- ► To donate books, please bring the books to the librarian starting 1/10/2018 and until 11/10/2018.
- **Book Terms:**
- **▶** Books are accepted in both Arabic and English.
- **▶** Books must be in good condition and not damaged.
- ► You will not accept any of the following books:
- ► Books should be of useful content and don't conflict with the traditions and customs of the United Arab Emirates.

Do not accept textbooks for all stages, University books and all kinds of magazines.